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Prosinec 2014  

VYDÁVÁ OBECNÍ Ú ŘAD HROBICE  

Po sněhu půjdu čistém, bílém, 
hru v srdci zvonkovou. 

Vánoční země je mým cílem. 
Až hvězdy vyplovou, 
tu budu blízko již.  
A budu ještě blíž, 

až noční půjdu tmou. 

Tu ztichnu tak, jak housle spící, 
a malý, náhle, dětinný, 

a v rukou žmole beranici, 
včarován v ticho mýtiny, 

tu budu blízko již. A budu ještě blíž, 
svých slz až přejdu bystřiny. 

Mír ovane mne, jak by z chléva, 
v němž vůl a oslík klímají, 

světélka stříknou zprava, leva, 
noc modrá vzlykne šalmají, 

tu budu blízko již.  
Ach, jsem tak blízko již, 

snad pastýři mne poznají... 

Vánoční  
Fráňa Šrámek 



VÝROČNÍ VALNÁ HROMADA SDH HROBICE 
 

S blížícím se koncem roku nastal čas, kdy se 
každoročně v místním sále schází valná hromada 
SDH Hrobice. V sobotu třináctého prosince do sálu 
dorazili nejen členové sboru, ale i hosté z okolních 
obcí, mladí hasiči v doprovodu svých vedoucích 
a starosta naší obce. Valnou hromadu řídil velitel 
sboru Pavel Červenka. Na úvod přivítal všechny 
přítomné a požádal je, aby minutou ticha uctili 
památku našich zesnulých spolubratrů. Prvním 
bodem byla obsáhlá několikastránková zpráva 
starosty sboru Jaroslava Šimečka. Po té násle-
dovaly zprávy preventisty, pokladníka a revizní 
rady. Dalším úkolem valné hromady byla volba 

nového výboru SDH pro období 
2015 - 2020. Byli do výboru SDH 
zvoleni - Jaroslav Šimeček - 
starosta, Pavel Červenka - velitel, 
Zdeněk Vinklárek - jednatel, Zdeněk 
Kužela ml. - pokladník, Libor 
Vinklárek - preventista, Leoš 
Červenka - strojník, Jolana 
Červenková referentka žen a mlá-
deže, Antonín Štefka a Martin 
Slováček revizní rada, Zdeněk 
Kužela a Michal Kučera - členové 
výboru. Dále byl přednesen 
a schválen plán práce na rok 2015 

a usnesení z valné hromady. Následovala diskuze, 
ve které vystoupil náš starosta obce a hosté 
z okolních sborů. Během výroční valné hromady 
byli ocenění za dlouholetou práci ve sboru 
a ve výboru Bohumil Mašláň a Jindřich Slováček. 
Kytičkou a poděkováním byly odměněny ženy, 
které se starají o naše žáky.  

Dovolím si nejen jménem svým, ale i všech 
občanů naší obce poděkovat všem aktivním členům 
sboru za jejich práci nejen při činnosti v rámci 
zásahové jednotky, ale i na poli kulturním, 
společenském a sportovním. Jsou to stovky hodin, 
které ve svém volném čase věnují v prospěch sboru 
a nás občanů. Všichni přítomní slyšeli ze zprávy 
starosty sboru, kolik akcí 
bylo věnováno naším dě-
tem, proto chci ještě jednou 
vyzdvihnout všechny, kdo 
se na této práci podíleli 
a znovu poděkovat zejména 
Jolaně Červenkové, Gábině 
Kytlicové a Zdence Čuří-
kové.   

 
místostarosta obce Zdeněk Kužela 
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A OPĚT PŘIŠEL MIKULÁŠ 
 

Prosinec, poslední měsíc v roce, patří především 
našim dětem. Hned z počátku měsíce žijí v očekávání 
příchodu Mikuláše. Na Hrobice do sálu místního 
hostince přišel v sobotu 6. prosince. Děti se začaly 
scházet ve tři hodiny odpoledne. Čekání na příchod 

slavné trojice jim přišli zpestřit Pepa s Majkou -  
skupina Duomino. Víc jak dvě hodiny zpívali 
písničky, tančili a hráli s dětmi různé soutěže. Děti se 
zpočátku k soutěžím moc nehrnuly, ale s přibývajícím 
časem se víc a víc osmělovaly. Nejvíc se pobavily při 
podlézání laťky, která se po každém pokusu snižovala. 
Vítěz dokázal podlézt laťku ve výšce pouze 40 
centimetrů. Po skončení vystoupení Duomina jsme 
v sále zhlédli starší děti, které nám zatancovaly zumbu 
pod vedením Žanety Krejčí. Kolem šesté hodiny 
se ve dveřích sálu konečně objevili Mikuláš, anděl 
a čert. Nastalo rozdávání dárečků, Mikuláš zpovídal 
děti, zda poslouchají, co se pro něj naučily za písničku 
nebo básničku. Ti starší ještě chvíli skotačili 
po parketu a nám nezbývá než všem dětem popřát 
bohatého Ježíška, pěkné známky ve škole, aby toho 
mohlo být pod stromečkem co nejvíce.  
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Nad Tříkrálovou sbírkou 2015 převzala záštitu Bc. Kateřina Francová, náměstkyně primátora města Zlína. 

Když se řekne Charita Česká republika, 
vybaví si mnozí Tříkrálovou sbírku. 
Ta navázala na počátku nového tisíciletí 
na starou lidovou kolednickou tradici a od té doby 
každoročně koledují králové do zapečetěných pokladniček - nikoliv pro sebe, ale ve prospěch 
lidí, kteří se dostali do těžké životní situace. 

Obecným účelem sbírky, kterou pořádá Charita ČR se sídlem v Praze, je 

pomoc rodinám a lidem v nouzi u nás i v zahraničí  

a podpora charitního díla 

pro příklad uvádíme: postiženým dětem zakoupíme pomůcky, které jim usnadní např. pohyb; samotným 
maminkám s dětmi zakoupíme např. oděvy a školní pomůcky pro děti; chudým rodinám zakoupíme např. 
pračku či ledničku, potraviny; těm, které zasáhla přírodní katastrofa, pomůžeme v obnově obydlí - např. 
zakoupíme vysoušeče, pomůžeme s opravou či vybaveností obydlí; starým a nemocným zakoupíme např. léky, 
kompenzační a rehabilitační pomůcky, zdravotní postele a matrace, ... 

Tříkrálová sbírka se na Zlínsku uskuteční v termínu  

2. - 11. ledna 2015  

 
Na Hrobicích proběhne sbírka 3.ledna 2015.  

Se zapečetěnými kasičkami budou chodit dvě skupinky koledníků 
pod vedením Ludmily Červenkové a Jolany Červenkové. 

 
 

 
Ing. Pavla Romaňáková, koordinátorka sbírky v regionu 

Charita Zlín, Burešov 4886, 760 01 Zlín, telefon: 577 224 050, e-mail: info@zlin.charita.cz 
https://www.facebook.com/CharitaZlin, www.zlin.charita.cz   
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ADVENTNÍ JARMARK 2014 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V sobotu 29. 11. 2014 uspořádal Dobrovolný svazek 

obcí Mikroregion Slušovicko tradiční Adventní jarmark, 
který je spolu s plesem bezesporu nejvýznamnější akcí 
tohoto sdružení.  

Když jsme před několika lety s obavami, jaký bude 
zájem, uspořádali premiérový jarmark v prostorách starého 
kulturního střediska pod hřbitovem, tak tuto akci navštívilo 
pár stovek lidí. Dnes je ovšem zájem několika násobně větší 
i díky změně místa konání.  

Prostory hlavního sálu krásné nové Sokolovny 
i přilehlé sokolské zahrady přesto začínají být Adventnímu 
jarmarku malé a prodejní místa se zde musí rezervovat 
dlouho dopředu, zájem je obrovský. S potěšením mohu 
konstatovat, že letos se zde prezentovalo asi 60 různých 

řemeslníků a prodejců sýrů, hraček, keramiky, vánočních 
dekorací a ozdob.  

Největší zájem byl jako obvykle o skvělou 
„zabijačku“, která je dnes pro většinu lidí čím dál větší 
vzácností. „Fronty“ zde byly obrovské, odměnou pak bylo 
maso z kotle, ovarová polévka, či maso pečené se zelím 
a chlebem.  

Na jevišti sokolovny probíhala milá vystoupení 
žáků několika škol z regionu. Vánoční laděná představení 
nám předvedly děti ze základních škol v Trnavě, Veselé, 

Neubuzi a Slušovic.  
Myslím si, že letošní Adventní jarmark se nám velmi 

vydařil, počasí bylo příjemné a již se můžeme těšit na ten 
příští v roce 2015. 

Závěrem bych Vás chtěl co nejsrdečněji pozvat 
na Společenský ples, který pořádá Mikroregion Slušovicko 
31. 1. 2015 v sále nové Sokolovny ve Slušovicích.   
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ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY 
 

Nový školní rok jsme zahájili divadelním 
představením „Zajíčkův zoubek“. Mateřskou 
školu navštěvuje 53 dětí, všechna místa jsou 
obsazená. Máme 19 dětí, které jsou v posledním 
ročníků předškolního vzdělávání a v lednu 
půjdou k zápisu do 1. tříd ZŠ. 
 

Na konci měsíce září naše MŠ, ve spo-
lupráci s obecním úřadem Hrobice, pořádala 
v celé obci sběr starého papíru. Děkujeme všem, 
kdo se zapojil. Výtěžek bude použit na výukový 
program o včelách a včelaření „Vůně medu“, 
který nabízí Přírodovědné centrum Trnka 
při DDM Uherské Hradiště na jaře příštího roku 
a další akce pro děti. 

1. října se konaly třídní schůzky, po jejich ukončení jsme chtěli 
jít pouštět draky. Pro nepříznivé počasí jsme ale zůstali v MŠ a děti 
s maminkami vyráběli dráčky z papíru. Moc se nám to povedlo. 
Nakonec jsme všechny děti s maminkami a s jejich výrobky vyfotili. 

Navštívili jsme také hudební pořad 
pro nejmenší „Chovej se jako člověk“ v Kultur-
ním domě ve Vizovicích. Pavel Novák mladší 
tam zpíval naše oblíbené písničky a také se 
s námi vyfotografoval. Měl radost, že naše děti 
s jeho písničkou vystupovaly na jaře na festivalu 
MŠ „Škrpálek“ ve Zlíně. 

 
Na loutkovou pohádku „Dlouhý, Široký a Bystrozraký“ 

v  měsíci říjnu a na tři pohádky „Perníková chaloupka“, 
„Kohoutek a slepička“ a „Červené klubíčko“ v listopadu 
za námi přijely i děti z MŠ Březová. Děti si také mohly 
zazpívat a na závěr si maňásky i pohladit. 

  
Ve čtvrtek 20.listo-

padu odpoledne jsme se 
loučili s podzimem. Zamy-
kali jsme zahradu, aby 
mohli broučci klidně spát, 

abychom se s nimi mohli na jaře zase přivítat. Rodiče přichystali dětem lucerničky nebo 
lampióny, MŠ zase dětem připravila občerstvení. „Pochodu broučků“ obcí se zúčastnilo 
mnoho dětí z MŠ ale i jejich sourozenci, rodiče i prarodiče. Do kroku nám hrála hudba 
z místního rozhlasu, děkujeme panu Kuželovi, který nám naše dětské písničky pouštěl. 
Bezpečnost zajišťovaly paní učitelky s terčíky a reflexními vestami. Děti, ale i jejich 
rodiče byli spokojení. Příští rok se k nám mohou připojit i ostatní děti z obce.  
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Paní učitelky připravily pro starší děti 
prosincovou „Noc v MŠ“. Přihlásilo se 13 dětí. 
V reflexních vestách šly na večerní stezku odvahy 
„Po stopách ducha Kryšpína“. Toho sice neviděly, 
ale nechal jim ve schránce obálku plnou omalovánek. 
Jedna maminka dětem napekla dobré buchty. Děti 
dostaly večeři a po pohádce usínaly s plyšovými 
hračkami, které si donesly na noc z domu. Ráno 
dostaly diplomy za odvahu. Noční spaní si před 
prázdninami ještě zopakujeme, moc se to dětem 
líbilo.    

Naše MŠ se v letech 2013 - 2014, jako pilotní škola, 
podílela na testování a zavádění metodiky mezinárodního  
programu Ekoškola do mateřských škol. Obdrželi jsme také 
certifikát a do budoucna bychom chtěli v tomto programu 
pokračovat. S dětmi jsme dělali různé pokusy. Na školní zahradě 
jsme na podzim zahrabali různé materiály (plast, sklenici, papír, 
ohryzek, hliník). Na jaře je vyhrabeme a uvidíme, co se s nimi 
stalo. Většina dětí si myslí, že se rozpadnou. Něco ano, ale něco 
tu bude ještě několik desítek, stovek let. Zjišťovali jsme také, 
jak se v obci třídí odpad, kam se ukládá. 
  

V pátek 5. prosince navštívil naši mateřskou školu Mikuláš, anděl 
a čert. To bylo křiku! Donesli dětem nadílku cukroví a ovoce. Děti jim 
zazpívaly několik koled, které si připravujeme na „Vánoční odpoledne“ 
s rodiči, sourozenci a prarodiči.  

V letošním roce jsme se s dětmi 
rozhodli, že si vyzdobme vánoční stromeček 
jako se zdobil v minulosti. Dostali jsme 
smrček, sehnali jsme si slaměné ozdoby, 
ozdoby z vosku, dřeva, šustí. Také řetězy 
máme ze slámy. Děti nám pomáhaly stromeček nazdobit. Je moc pěkný, stejně jako adventní 
věnečky. Snad stihneme i napéct a nazdobit perníčky.   
 

Chtěla bych všem popřát  
krásné a spokojené prožití svátků vánočních 

 a hodně zdraví, štěstí a pohody v novém roce. 
  

 
                                                            Jana Šenkeříková, ředitelka MŠ 
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PODĚKOVÁNÍ 
 

Děkujeme z celého srdce každému, kdo se podílel na přípravě a průběhu 
mše sc. našeho syna Karla Skočovského, dne 29.6.2014 ve Slušovicích.  

Jsme nesmírně vděčni zástupcům obcí naší farnosti za velkorysost a pomoc 
obrovskému týmu dobrovolníků. Stále nás dojímá štědrost a radostná spoluúčast 
farníků. 

Děkujeme každému, kdo v tyto dny v modlitbách vyprošoval požehnání. 
Pán Bůh vám vše odplať. 

 
rodiče novokněze Karla Skočovského 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

Ve dnech 10.-11. října a 17.-18.října proběhly Volby do zastupitelstev obcí a Volby do Senátu Parlamentu ČR. 
Přinášíme vám výsledky těchto voleb v naší obci. 

 

Volby do zastupitelstva obce Hrobice 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Volby do Senátu Parlamentu ČR 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                   zdroj: www.volby.cz 
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INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU  

Kandidátní listina Kandidát Navrhující  Politická Hlasy Pořadí 
poř. strana příslušnost zvolení 

číslo název 
číslo 

příjmení, jméno, tituly 
  

abs. v % 
 

1 Česká strana soc.dem. a nezáv. 6 Hanáčková Petra NK BEZPP 59 16,16 1 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 1 Gajdošík František Ing. NK BEZPP 210 13,37 1 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 2 Kužela Zdeněk NK BEZPP 198 12,61 2 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 3 Štefka Milan NK BEZPP 170 10,82 3 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 4 Červenková Ludmila NK BEZPP 173 11,01 4 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 5 Gajdošík Jaroslav NK BEZPP 178 11,33 5 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 6 Červenka Pavel NK BEZPP 157 10 6 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 7 Škubica Josef NK BEZPP 172 10,95 7 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 8 Huňa Zdeněk NK BEZPP 158 10,06 8 
 

Voliči Vydané Volební Odevzdané Platné 
v seznamu obálky účast v % obálky hlasy 

368 254 69,02 254 1 935 

 

Kandidátní listina Hlasy 
číslo název abs. v % 

1 Česká strana soc.dem. a nezáv. 365 18,86 

2 Sdruž. nez. kand. - NOVÝ ŽIVOT 1 570 81,14 

 

Kandidát Volební Navrhující  Politická Počty hlasů % hlasů 
číslo příjmení, jméno, tituly strana strana příslušnost 1. kolo 2. kolo 1. kolo 2. kolo 

5 Čuba František doc. Ing. CSc. SPO SPO SPO 115 85 52,75 73,27 

6 Gajdůšková Alena PaedDr. ČSSD ČSSD ČSSD 34 31 15,59 26,72 
 

Okrsky Voli či Vydané Volební Odevzdané Platné % platných  
počet zprac. v % v seznamu obálky účast v % obálky hlasy hlasů 

1. kolo 1 1 100 368 232 63,04 232 218 93,97 

2. kolo 1 1 100 368 118 32,07 118 116 98,31 
 



 
 
 

 

Z I M NÍ   Ú D RŽ B A 
 

Vážení spoluobčané. Kalendářní zima je už téměř tady. 
Toto období sebou přináší mnoho problémů v podobě 
číhajícího nebezpečí na namrzlých chodnících a cestách, 
nebezpečí v množství sněhu a jeho padání ze stromů či střech. 
Předcházet těmto rizikům můžeme pravidelnou údržbou 
komunikací a úklidem sněhu a ledu. Tuto službu zajišťuje 
v naší obci obecní úřad, ale budeme samozřejmě za jakoukoli 
pomoc ze strany vás občanů rádi. Schůdnost uliček a chodníků 
je přeci zájem nás všech.  

V poslední době se začíná opět objevovat nešvar 
parkování na chodnících (zejména na „točně“) a v úzkých 
uličkách. Řidiči, kteří takto činí, nejenže leckdy porušují 
zákon, ale znemožňují také zimní údržbu! Žádáme tyto 
majitele aut, aby svá vozidla parkovali na svých pozemcích 
a neznemožňovali tak volný průchod a průjezd a také zimní 
údržbu. 

S technicky pokročilejší dobou se i v naší obci začala 
používat sněžná fréza. Chodníky jsou mnohdy lemovány ploty 
a odstranění sněhu obyčejným pluhem je téměř nadlidský 
výkon. Již jsme se setkali s výtkami, že si majitelé pozemků 
a nemovitostí v blízkosti chodníků nepřejí, aby byl sníh frézou 
foukán na jejich pozemky. Samozřejmě, že se v rámci úklidu 
sněhu obec snaží odklízet jej tam, kde nejméně škodí. Jsou 
však i místa, kde není kam! Mějme tedy na paměti, že sníh 
nám napadl všem a všude a chodníky a cesty chceme mít 
udržované! Trochu sněhu tedy občas strpět všichni musíme.  

Setkali jsme se taktéž se stížnostmi, že úklid obce 
od nového sněhu trvá příliš dlouho. Buďme však prosím 
trpěliví, jsou situace, kdy se nevyplatí sníh uklízet ještě 
v době, kdy hustě sněží, jindy jsou zase přívaly sněhu takové, 
že je nutno zavolat silnější techniku. Na zimní údržbu mají 
obce zákonem stanovené časové limity, které obecní úřad 
vždy s přehledem dodrží. Mějme na paměti, že jsou v našem 
státě obce, které v některých ulicích z důvodu obtížnosti 
a vysokých nákladů zimní údržbu vůbec neprovádějí. Pouze 
upozorní občany, že komunikace je v zimě neudržovaná.  

 

                                               Děkujeme za pochopení 
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INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU  
Nově zvolení zástupci obce Hrobice  

 
Starosta 

 

Ing. František Gajdošík 
 

✦✦✦✦    
 

Místostarosta 
 

Zdeněk Kužela 
 

✦✦✦✦    
 

Zastupitelé 
 

Ing. František Gajdošík 
Zdeněk Kužela 

Milan Štefka 
Ludmila Červenková 

Jaroslav Gajdošík 
Pavel Červenka 
Josef Škubica 
Zdeněk Huňa 

Petra Hanáčková 
 

✦✦✦✦ 
 

Výbory a komise: 
 

finanční výbor 
 

Zdeněk Huňa – předseda 
Marie Holíková, Alena Družbová 

 
kontrolní výbor: 

 

Pavel Červenka – předseda 
Milan Štefka, Petra Hanáčková 

 
kulturně – školská a sociální komise: 

 

Ludmila Červenková – předsedkyně 
Andrea Červenková, Markéta Řezníková 

 Jiří Řezník, Ing. Taťána Chvalová 
Eva Škubicová, Petra Hanáčková 

 
komise technická, životního prostředí 

a veřejného pořádku: 
 

Jaroslav Gajdošík – předseda 
Milan Holík, Josef Škubica 

 

Povinnost obcí udržovat sjízdné cesty 
 
 

V zimním období připadá obcím povinnost postarat 
se o okamžité odstranění sněhu s cest a udržovat tyto 
ve sjízdném stavu. Tato povinnost platí nejen v obvodu 
obce, ale i v okruhu 7,5 km okresních a protektorátních 
silnic. Pokud silnice probíhají obcí, nese náklady obec, 
jinak má nárok na náhradu. V zájmu nejrychlejšího 
odstranění sněhu má obec právo přidržet všechny občany 
od 18 do 60 let k ručním službám, vlastníky potahů 
a motorových vozidel k službám potahy. Kdo není fysicky 
schopen může za sebe poslat zástupce nebo složit 
příslušnou částku peněz. 

 
 
 

zdroj: Pondělní Zlín, číslo 51, dne 29.prosince 1941 

1941 
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ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPIT ELSTVA  OBCE  
 

5/2014 – 6.11.2014 z ustavujícího zasedání nově zvolených členů Zastupitelstva obce Hrobice 
 

K bodu 1 
Jednání ustavujícího zasedání zastupitelstva obce zahájil a řídil stávající starosta Ing. František Gajdošík (dále jako předsedající). 
Přivítal přítomné a konstatoval, že jednání zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Přítomno bylo 8 členů ZO, takže 
zastupitelstvo bylo usnášeníschopné. 
 

K bodu 2 
Předsedající informoval, že v „Seznamu návrhu ve věcech týkajících se voleb do zastupitelstev obcí konaných 10. – 11. 10. 2014“ 
u Krajského soudu v Brně nebyl podán návrh na neplatnost voleb v naší obci. Z Městského úřadu Vizovice obec obdržela platná 
Osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce Hrobice. 
ZO vzalo na vědomí. 
 

K bodu 3 
Text slibu člena obecního zastupitelstva přečetl předsedající  
a nově zvolení přítomní členové ZO –  Ing. František Gajdošík, Zdeněk Kužela,  

Jaroslav Gajdošík, Josef Škubica, Pavel Červenka, 
Milan Štefka, Ludmila Červenková, Petra Hanáčková 

stvrdili slib slovem „slibuji“,  podpisem potvrdili složení slibu na listině, která je přílohou zápisu z ustavujícího zasedání a bylo 
jim předáno „Osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce“.  
Nepřítomný, ale z pracovních důvodů omluven Zdeněk Huňa, složí slib na příštím zasedání zastupitelstva obce a bude mu předáno 
Osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce. 
 

K bodu 4 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu 
s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat 
o návrhu programu.  
Usnesení č. 1a/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO) následující program ustavujícího zasedání: 
1.  Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele. 
2.  Ověření platnosti volby členů ZO v Hrobicích. 
3.  Složení slibu členů zastupitelstva obce. 
4.  Schválení programu zasedání. 
5.  Návrh a schválení pracovníků obecního úřadu. 
6.  Volba starosty a místostarosty obce, určení funkcí, které budou vykonávány jako dlouhodobě uvolněné (§ 71 zákona 

o obcích). 
7.  Návrh a schválení výborů a komisí ZO. 
8.  Inventarizace majetku. 
9.  Návrh a schválení zástupce do MAS Vizovicko a Slušovicko, Mikroregionu Slušovicko a určeného zastupitele  

pro spolupráci s pořizovatelem ÚP. 
10.  Rozhodnutí o odměnách za výkon neuvolněných členů ZO (§ 72 zákona o obcích). 
11.  Projednání ostatních záležitostí. 
 

K bodu 5 
Starosta obce podal návrh na počet pracovníků obecního úřadu (uvolněný starosta obce, účetní – administrativní pracovnice 
na plný pracovní úvazek). 
Usnesení č. 1b/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro), aby funkce starosty byla uvolněná, účetní – administrativní pracovnice 
na plný pracovní úvazek. 
 

K bodu 6 
Místostarosta Zdeněk Kužela přednesl návrh, aby novým starostou obce byl zvolen dosavadní starosta Ing. František Gajdošík. 
Členka zastupitelstva Petra Hanáčková přednesla návrh, aby novým starostou obce byl zvolen dosavadní místostarosta Zdeněk 
Kužela. 
Usnesení č. 2/5/2014 - Zastupitelstvo obce  z v o l i l o  (7 členů ZO pro, 1 členka ZO proti - Petra Hanáčková) starostou obce 
Ing. Františka Gajdošíka. 
Milan Štefka přednesl návrh, aby novým místostarostou obce byl zvolen stávající místostarosta Zdeněk Kužela. 
Usnesení č. 3/5/2014 - Zastupitelstvo obce  z v o l i l o  (8 členů ZO pro) místostarostu obce Zdeňka Kuželu. 
 

K bodu 7 
Starosta obce podal návrh na složení členů finančního výboru (FV) při ZO: Zdeněk Huňa, Marie Holíková, Alena Družbová. 
Usnesení č. 4/5/2014 
ZO schválilo (8 členů ZO pro) finanční výbor ve složení: Zdeněk Huňa – předseda FV, Marie Holíková, Alena Družbová. 
 

pokračování na další straně 
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ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPIT ELSTVA  OBCE  
 
 

Starosta obce podal návrh na složení členů kontrolního výboru (KV) při ZO: Pavel Červenka, Milan Štefka, Petra Hanáčková. 
Usnesení č. 5/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) kontrolní výbor ve složení: Pavel Červenka – předseda KV, Milan Štefka, 
Petra Hanáčková. 
 

Starosta obce podal návrh na složení členů kulturně-školské a sociální komise: Ludmila Červenková, Andrea Červenková, 
Markéta Řezníková, Jiří Řezník, Ing. Taťána Chvalová, Eva Škubicová, Petra Hanáčková. 
Usnesení č. 6/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) kulturně – školskou a sociální komisi ve složení: 
Ludmila Červenková – předsedkyně komise, Andrea Červenková, Markéta Řezníková, Jiří Řezník, Ing. Taťána Chvalová, 
Eva Škubicová, Petra Hanáčková. 
 

Starosta obce podal návrh na složení členů komise technické, ŽP a veřejného pořádku:  
Jaroslav Gajdošík, Milan Holík, Josef Škubica. 
Usnesení č. 7/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) komisi technickou, ŽP a veřejného pořádku ve složení: 
Jaroslav Gajdošík – předseda komise, Milan Holík, Josef Škubica. 
 

K bodu 8 
ZO projednalo návrh na složení inventarizačních komisí pro rok 2014 a složení likvidační komise na celé čtyřleté volební období. 
Usnesení č. 8/5/2014 
ZO schválilo (8 členů ZO pro) inventarizační komise pro rok 2014 a likvidační komisi pro celé čtyřleté volební období ve složení: 
Inventarizační komise: 
Obecní úřad:         Jaroslav Gajdošík – předseda, Alena Družbová, Ludmila Červenková 
Mateřská škola:      Milan Štefka – předseda, Petra Hanáčková, Jana Šenkeříková 
Hasičská zbrojnice:   Zdeněk Huňa – předseda, Josef Kubica, Pavel Červenka 
Likvida ční komise:   Jaroslav Gajdošík – předseda, Zdeněk Huňa, Marie Holíková, Alena Družbová 
 

K bodu 9 
ZO projednalo návrh a schválení zástupce do MAS Vizovicko a Slušovicko, DSO Mikroregionu Slušovicko a určeného 
zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem ÚP. 
Usnesení č. 9/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) Ing. Františka Gajdošíka a Zdeňka Kuželu jako zástupce obce 
do MAS Vizovicko a Slušovicko a DSO Mikroregion Slušovicko. 
Usnesení č. 10/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) starostu obce Ing. Františka Gajdošíka jako určeného zastupitele 
a pověřilo ho ke spolupráci s pořizovatelem územního plánu, tj. Městským úřadem Vizovice, odborem stavebního úřadu, 
ve smyslu § 47, 51 a 53 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů, 
a to po dobu celého volebního období 2014 – 2018. 
 

K bodu 10 
ZO projednalo návrh o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů ZO (§ 72 zákona o obcích: a) místostarosty obce,  
b) předsedové výborů a komisí, c) členové výborů a komisí. 
Starosta obce navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva, byla v souladu zákona o obcích a nařízení vlády č. 37/2003 Sb., 
o odměnách v platném znění, poskytována měsíční odměna do výše stanovené nařízením vlády č. 37/2003  ve znění pozdějších 
předpisů s účinnosti od 6. 11. 2014.  
Usnesení č. 11/5/2014 - ZO schválilo (8členů ZO pro) měsíční odměny za výkon funkcí neuvolněných členů ZO (§ 72 zákona 
o obcích) ve výši:  
a) místostarosta obce - pevná složka (sl. 6) a jednonásobek příplatku podle počtu obyvatel (sl. 8)                                                  

přílohy č. 1 NV č. 37/2003  Sb., v platném znění      
b)  předseda výboru / komise  - pevná složka (sl. 10) a příplatek (sl. 13) přílohy č. 1 NV č. 37/2003 Sb., v platném znění 
c)  člen výboru / komise – pevná složka (sl. 11) a příplatek (sl. 13) přílohy č. 1 NV č. 37/2003 Sb., v platném znění,  

s účinností od 6. 11. 2014 
 

K bodu 11 
a) Starosta obce informoval, že ZO na svém zasedání 8. 7. 2013 schválilo (Usn. č. 6/3/2013) vybírání ročního poplatku na provoz 
kanalizace v obci od 1. 1. 2014, ale bohužel nestanovilo termín, do kdy má být poplatek uhrazen. Z toho důvodu navrhuje, 
aby se poplatek vybíral až od 1. 1. 2015 a termín úhrady byl 30. dubna příslušného kalendářního roku. 
Usnesení č. 12/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) zrušení Usnesení č. 6/3/2013 a schválilo vybírání ročního poplatku 
na provoz kanalizace v obci ve výši 100 Kč/osoba/rok s tím, že poplatek se bude vybírat od 1. 1. 2015 s termínem do 30. dubna 
příslušného kalendářního roku. 
 

b) ZO projednalo úpravu rozpočtu č. 4 
Usnesení č. 13/5/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) úpravu rozpočtu č. 4 viz příloha. 
 

c) Starosta obce informoval, že v únoru 2015 odchází paní účetní do důchodu a bude třeba sehnat náhradu. Na úřední desce 
zveřejní „veřejnou výzvu“ na obsazení tohoto pracovního místa. 
ZO vzalo na vědomí. 
 



✦✦✦✦    31. prosince - Silvestrovské setkání před obecním úřadem 
✦✦✦✦    17. ledna - Okrskový aktiv – SDH  
✦ ✦ ✦ ✦ 31. ledna - Dětský maškarní bál         
✦ ✦ ✦ ✦ 31. ledna – Ples - Mikroregion 
✦ 14. února - Končiny – SDH Hrobice 
✦✦✦✦    28. února - Košt hrobické slivovice 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
   
 

 

 

 

 

 
 
 
 

HROBICKÝ ZPRAVODAJ  – informační zpravodaj obce Hrobice – vychází nepravidelně Ročník XII, číslo 4, PROSINEC 2014 
redakce a zpracování: Zdeněk Kužela, Milen Štefka 

tiskne: Zdeněk Hrbáček 
vydal: Obecní úřad Hrobice ve spolupráci s kulturně - školskou komisí. 

kontakt:  Obecní úřad Hrobice, Hrobice 92, p. Slušovice 763 15, IČO 00568571 
tel./fax: 57 798 33 06, internet: www.hrobice.cz, e-mail: hrobice@avonet.cz 

neprošlo jazykovou úpravou                N E P R O D E J N É                registrační číslo:   MK ČR E 14615 

Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 

PŘIPRAVOVANÉ AKCE  

Občané nově přihlášení k trvalému pobytu 
 

Hrošová Eva    č.p. 11 

Nově narození 
 

Marková Veronika   č.p. 57 

Naši jubilanti leden – květen 2015 
 

Čuříková Marie    95 let 
Kundlová Božena   91 let 
Hanáčková Božena   90 let 
Hanáková Marie    87 let 
Chmelařová Marie   87 let 
Kundl František    86 let 
Kužela Zdeněk    85 let  
Kužela Josef    83 let 
Hanáčková Ludmila   82 let 
Horáková Stanislava   82 let 
Štraufová Marta    82 let 
Javoříková Milena   81 let 
Macíková Ludmila   81 let 
Petříková Marie    80 let 
Košárek Josef    75 let 
Holík Milan    75 let 
Gajdošík Jaroslav   70 let 
Ing. Družba Oldřich   65 let 
Galeta Josef    65 let 
Dronek Jaromír    65 let 
Štefka Antonín    65 let 
Hanáček Josef    65 let 
Vajdelová Pavla    65 let 
Maršálek Eduard    65 let 
 

 

Občané odhlášení z trvalého pobytu 
 

Dronková Zdenka   č.p. 125 

� � � � � � � � � � � � � � � � � �� � � � � � � � � � � � � � � � � �� � � � � � � � � � � � � � � � � �� � � � � � � � � � � � � � � � � �     

 

Šťastné a pohodové prožití 

svátků vánočních, 

hodně úspěchů, zdraví a spokojenosti  

v novém roce 2015, 

Vám všem přeje 

Zastupitelstvo obce Hrobice 
 

� � � � � � � � � � � � � � � � � �� � � � � � � � � � � � � � � � � �� � � � � � � � � � � � � � � � � �� � � � � � � � � � � � � � � � � �     

Úmrtí 
 

Kadlčáková Františka  
Čest její památce 

 

Adamus Petr    65 let 
Karpíšek Miloš    60 let 
Škrabálková Gizela   60 let 
Pempuš Petr    60 let 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

Vážení spoluobčané 
nechce se tomu ani věřit, ale rok 2014 uběhl snad ještě 

rychleji než ty předcházející. Zase tu máme prosinec, 
poslední měsíc v roce, který je pro nás symbolem vánočních 
svátků.  

Dovolte mi prosím, abych Vám všem jménem svým 
i  jménem Zastupitelstva obce Hrobice popřál klidné 
a pokojné předvánoční období a radostné prožití vánočních 
svátků.  

Do nového roku 2015 Vám, drazí přátelé, přeji pevné 
zdraví, lásku, přátelství, hodně štěstí, tolerance, spokojenosti 
a rodinné i osobní pohody, a aby se Vám splnila všechna 
přání a předsevzetí. 

Ing. František Gajdošík – starosta  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
   

 
        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


